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ZAPISNIK 
OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE MURTER – KORNATI 

2. redovna sjednica 
25. rujna 2013. godine 

 
Sjednica Općinskog vijeća održana je u prostoriji Narodne knjižnice i čitaonice s početkom u 
19:00 sati. 
 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Mate Skračić, Nino Putniković, Boris Bašić, Toni Papeša, 
Tome Juraga, Viktor Banov, Josip Juraga, Nedjeljko Mudronja, Mateja Bašić, Dragica Bašić 
 
Odsutni: Darko Turčinov (opravdano)  
 
Ostali nazočni: Ivan Božikov-načelnik OMK, Mare Kovačev, donačelnica OMK, Vedrana T. 
Šandrić-pročelnica OMK, Vesna Juran-djelatnica OMK, Mirna Donđivić, Mande T. Ježina-
Slobodna Dalmacija 
 
Zapisničar: Vesna Juran 
 
Utvrđivanje kvoruma 
Predsjedavajuća je izvršila prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirala da je od jedanaest 
vijećnika nazočno 10 vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 
Sat vječničkih pitanja: 
 
Josip Juraga: ja bi pita u vezi LAG-a, što to znači za Murter? 
Ivan Božikov: LAG je skračenica za Lokalnu akcijsku grupu. To je udruženje uzmorskih 
općina i gradova prvenstveno zbog boljeg i lakšeg privlačenja sredstva iz EU fondova,jer 
svatko tko je član LAG-a ima više startnih poena pri određivanju prioriteta projekata koji su 
namjenjeni za financiranje iz Europske unije. Kako to vrijedni za općine i gradove tako i za 
nevladine udruge a također i za poduzetnike. Tako da i poduzetnici ukoliko imaju projekte i 
uključeni su u LAG imaju u startu tih 30 bodova pri određivanju ovih proriteta za financiranje. 
Želim se ovom prilikom i pohvaliti da je Općina Murter – Kornati u bivšem sazivu samnom na 
čelu i mojom kolegicom Dragicom Bašić bili inicijatori te lokalne akcijske grupe i to prije 4 
godine, tada baš nismo naišli na razumjevanje od kolega susjeda u cjeloj županiji, a 
pogotovo u susjedstvu, pa je to stavljeno sa strane i nije se išlo dalje međutim kako je 
vrijeme prolazilo tako se to pokazalo kao jedno od osnovnih stvari i županije su ovo dočekale 
puno spremnije i formirale veči broj LAG-ova. Drago mi je da je ta naša priča saživila. Važno 
je spomenuti da imamo dvije osobe u Upravnom vijeću i to voditeljicu a to je Martina Markov 
Podvinski i moja kolegica Mare Kovačev koja je uistinu aktivna na tom polju i prisustvuje 
svim sastancima kao što se educira i pohađa seminare za povlačenje sredstava iz Europske 
unije koji će biti otvoreni 2014. godine. Sjedište će na početku biti u Vodicama kao u 
največem mjestu, to sjedište se rotira, tako da to nije bitno.   
Dragica Bašić: mene zanima bilo je na prošloj sjednici, imali smo jednu odluku koja je 
povečena sa dnevnog reda a to je bila odluka o reprogramu kredita, pa mene zanima kakvo 
je kreditno zaduženje općine, koje kredite imamo, što je učinjeno po tom pitanju? I druga 
stvar me zanima svi znamo da je nedavno grupa naših mladih gospodarstvenika na čelu sa 
lokalnom upravom i samoupravom posjetila općinu Hary , općinu za koju smo mi rekli da 
ćemo se bratimiti pa bi me zanimao jedan mali izvještaj o tome, tko je išao, kako je  bilo i da 
vidimo šta to znači za našu općinu, s obzirom da će oni vrlo brzo doći ovdje kod nas. 
Ivan Božikov: ja sam dao točku dnevnog reda da se iznađe nekakav kreditni aranžman s 
obzirom da kreditno zaduženje od 300.000 kuna koje smo podigli prije godinu dana je isteklo 
ja sam predložio da se taj kredit da se napravi jedan novi aranžman zaduženja koji bi namirio 
ova kreditna zaduženja te rok otplate za vračanje glavnice i u konačnici tog duga u cijelosti. 
Kao što znate predsjednica vijeća je tu točku skinula obrazlažući da nema temelja u zakonu 
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što po meni nije točno i nema razloga da bi se to dogodilo jedino što se dogodilo tada je to 
što je poslovanje i funkcioniranje općine izuzev plača je dovedeno u pitanje. S obzirom da 
sam ja odgovoran za funkcioniranje općine to si nisam mogao dopustiti i prozivati nekoga 
zbog nečeg ja sam tom problemu pristupio malo drugačije malo odgovornije i u dogovoru sa 
upravom banke smo postigli i dogovor o obročnoj otplati prispjelog zaduženja. Vjerujte mi to 
nije bilo lako, dosta mi je živaca potrošeno i lobiranja, čak je bilo i sa murterske strane 
lobiranja da se takva odluka u banci  i ne donese međutim ipak uvijek razum prevlada i ipak 
netko vodi računa o Murteru. Tako da se mogu pohvaliti da i nakon svih ovih problema i 
nakon izborne godine Općina Murter – Kornati apsolutno funkcionira onako kako treba u 
najboljem pravcu, apsolutno stabilna i ispada da je jedini problem naša transparentnost naša 
želja da svatko zna točno o čemu se radi i naš pokušaj da zajednički rješavamo one 
probleme koji su pred nama, za razliku od nekih koji ovako bitne odluke o zaduženju donose 
na telefonskim sjednicama a neki od nas ih ovdje koriste kao primjer i veličaju i hvale.  
Kao što znate prije dva tjedna delegacija iz Murtera nas 13 sastavljena od mladih studenata i 
poduzetnika  išli smo na jedno studijsko putovanje sa ciljem prvenstveno bratimljenja ali isto 
tako stjecanjem iskustva i znanja našim kolega iz sada već prijateljske općine Hary ali isto 
tako pokrajine Helgeland u toj pokrajini posjetili smo više gradova, gdje smo uistinu jako 
lijepo primljeni od njihovih poduzetnika, lokalnih predstavnika, regionalnih predstavnika. Na 
tom putovanju smo odslušali niz predavanja te odradili niz radionica zajedno sa dionicima iz 
spomenute općine i regije. Za nas je to bilo veliko iskustvo. Uvidjeli smo da imamo dosta 
toga zajedničkog, ribarski su kraj a i htjeli bi se baviti turizmom. Dosta vode računa o socijali, 
o posebnim potrebama, to je  jedna regija i zemlja uređena po mjeri čovjeka jer praktički 
nema socijalnih slučajeva i nema nezaposlenih. Što to može sutra donijeti Murteru to je 
prvenstveno turistički potencijal kao potencijalno turističko tržište po meni vrlo bitno iz 
razloga što se radi o građanima sa vrlo dobrim standardom koji još nisu otkrili Hrvatsku, oni 
mahom ljetuju u Španjolskoj manje na ostalim mjestima. Važno je napomenuti da su veze sa 
Hrvatskom jako dobre. Njihova delegacija dolazi 15.10. u Murter gdje ćemo se mi nastojati 
predstaviti u najboljem mogućem svjetlu. Ponuditi im svoje znanje svoje resurse i ostvariti što 
tjesniju suradnju kao i što ćemo im ponuditi odnosno prezentirati neke naše projekte.  
Toni Papeša: poršlo je 90 godina od osnivanja dramskih amatera u Murteru pa me zanima 
kako mislimo obilježiti tu obljetnicu i da li je šta planirano? 
Ivan Božikov: na žalost vijeme gazi i prošlo je 91 godina, na žalost iz razloga što nismo 
uspjeli kvalitetno obilježiti 90tu godišnjicu što me rastužuje jer smo imali kompletan program 
pripremljen. Kroz tu obljetnicu smo htjeli vratiti dramski amaterizam na velika vrata i to 
zahvaljujuči predstavi Pinokio ali i obnosi drasmih amatera koje smo htjeli upriličiti koncem 
prošle godine u 12. mjesecu, međutim na inzistiranje Marice hrvatske s obzirom da su i oni 
za tu obljenicu pripremali jedan književni uradak odnosno godišnjak dramskog amaterizma 
koji je trebao izači u veljači zamolili su da to sve skupa spojimo i da u veljači taj dio odradimo 
bez obzira što je prošla nova godina. Na žalost ni do tog termina se nije došlo iz razloga 
kašnjenja tiskanja knjige. Kad već spominjeno kulturu radimo mi i na drugim poljima kulture i 
to prvenstveno na revitalizaciji arheološkog nalazišta Colentum gdje svako malo imamo 
nekakve akcije i radove i to u suradnji sa udrugom Argonauta i sa muzejom grada Šibenika 
koji su nam priruci i puno daju puno se trude da bi naš arheološki lokalitet saživio. Pa smo 
tako došlo do zadnjeg novog saznanja a to je liburski obrambeni bedem koji je izgrađen u 
pola brda Gradina, svojednobno je služio za obranu tog grada međutim kasnije je tijekom 
vremena dosta devastiran. Želimo ga stavit u svrhu gostiju i u svrhu Murtera na način da 
tamo formiramo jednu šetnicu, postavili bi poučne table i rekreacijske sprave i klupice kao i 
rasvjetu. Također su nam dosta pomogli razni volonteri, ali o tome ću u izvješću. Kad smo su 
takli kulture tija bi spomenuti da ćemo pokušati a vjerujem i vrlo brzo uspjeti napraviti muzej 
drvene brodogradnje, stalnu postaju zavičajne zbirke i ja se nadam također stalnu postaju 
djela našeg pokojnog Mile Skračića na čemu intezivno radimo i dogovaramo neke stvari sa 
županijom i naravno sa obitelji. Vjerujem da će do kraja godine saživiti još jedna predstava 
koja je u pripremi „Trudni dan“.  
Toni Papeša: hvala ljepa na opsežnom izlaganju, još imam jedno pitanje u vezi kanalizacije, 
u kojoj je fazi i kad će se nastaviti izgradnja? 
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Ivan Božikov: vidili te da su ove dane u 4 naše ulice, ulica Butina, Put gradine, Kornatska i 
ulica Murterskih brašćin  geodeti odradili svoj posao, markirali trasu kolektora i sljedeči tjedan 
bi se trebalo pokrenuti gradilište. Ovaj put smo uzeli još malo veči zalogaj to su te 4 ulice i dvi 
crpne stanice. Ne znam da li znate riješili smo se ove tvrtke koja je do sada izvodila radove 
na prvoj fazi, tvrke Cestar  te smo raspisali novi natječaj još u prolječe i odabrali izvođača 
najpovoljnijeg još u mjesecu sedmom. To je tvrtka Cetina d.o.o iz Sinja. U prvim razgovorima 
djeluju kao ozbiljna tvrtka sa vrlo ozbiljnim referencama i vjerujem da će se i ovdje tako 
pokazati. Što se tiče zemljišta za izgradnju pročistača ono je nekih 80% plačeno, postignuti 
su dogovori sa vlasnicima, ostala nam je jedna parcela i to ona na kojoj je izgrađena 
bespravna baraka koja nije dobila rješenje o legalizaciji i čekamo rješenje o uklanjanju, 
odmah po uklanjanju se može krenuti sa raspisivanjem natječaja a onda i sa gradnjom.  
Nedjeljko Mudronja: ponton pod Butinom,ostaje ne ostaje, nadograđiva se ne nadograđiva 
se i imamo li mi prava i Luka dojti na taj ponton tako da znamo kako čemo se ravnati kad 
zapuše bura, jer očigledno tamo se vežu samo brodi ispod Butine a mi odozdola koda smo 
druga država, skoro pa i nemamo prava se tamo vezati.  
Ivan Božikov: kao što ovi iz butine se nemaju pravo ispred vaše kuće. žao mi je što niste bili 
na skupu gdje je izložen plan i program upravljanja i način upravljanja kao i kriteriji 
upravljanja i dodjele vezova za spomenutu luku. Naravno da ima svatko prava kao i svugdje 
međutim morali smo zbog velikog broja zahtjeva morali smo odrediti kriterije i prioritete, 
svršatavši ih u grupe  i kategorije. S obzirom da je dosta osjetljiva stvar ova tema je bila 
pročešljana i kroz udruge i predstavnike lokalnih inicijativa na jednom prethodnom sastanku 
prošli ponediljak gdje je više manje utanačen taj princip, ustvari okvir principa je sastavljen i 
prezentiran je u nedjelju. Ja ću biti slobodan predstaviti vam taj pravilnik jedan od ovih dana 
tako da se zna o čemu se radi. Tamo je bilo riječi i o ostalim lukama i lučkim bazenima na 
području Murtera, gdje smo se svi složili da isti model upravljama mora važiti za sve lučke 
bazene na području Općine Murter – Kornati i sa tim u svrsi smo pokrenuli izmjene i dopune 
prostornog plana da bi se te želje sprovele i u djelo, tako da će svi biti vezani tamo gdje im 
odgovara. Što se tiče pontona on će ostati u proceduri je donošenje lokacijske dozvole i u  tu 
svrhu moramo proširiti lučki bazen i izradili smo stručnu dokumentaciju od ovlaštene 
inženjerice Ivane Juran Magdić vezano za sidrište pontona i sidrišni sustav brodova za 
ponton i ja se nadam ukoliko ovo sve prođe što mi planiramo da će tih vezova i pontona biti 
sve više i više je upravo ti lučki bazeni i područja upravljanja sa strane i područja luka 
otvorenih za javni promet dopuštaju postavljanje pontona, njihovo sidrenje a isto tako znači 
nove vezove za sve naše domicile brodove. u tu svrhu smo izradili jednu tablicu gdje smo 
popisali sve brodove u svim murterskim lukama da vidimo točno o kojim brojevima tu 
govorimo, koji su to brodovi kakve su građe, koje su namjene a sve u svrhu da bi kvalitetnije 
organizirali sve ove luke. Biti će savjet koji će sudjelovati pri izradi tih pravilnika i konačne 
provedbe oni će dati točno riješenje kako što za svakog pojednica, ja se nadam ponaosob. 
Nedjeljko Mudronja: pošto u Betini ima 10 mostov između rive i rive postojala je ideja da se 
stara riva poveže sa Njolinun rivun sa mostun, postoji li mogućnost da se tako nešto napravi i 
da se nešto legalno napravi i da bude kako triba.  
Ivan Božikov: naravno da postoji mogućnost i krenuli smo sa uređenjem i ovih riva, možda će 
i tamo biti potrebe za nekom tako građevinom, a što se tiče ovog mosta ovdje, javljaju se 
dvije inicijative. Jedan je spajanje stare rive sa Alfonsovom mostom u svrhu oživljavanja tog 
prostora i da pokažemo gostima dio naše tradicije dio našeg života, naše povjesti i 
oživljavanja naših magazina i tih konoba, restora sutra kafiča sve skupa što tamo može biti i 
druga inicijativa koja je također hvalevrijedna a to je inicijativa Latinskog idra koja predlaže 
da se u staru rivu smjeste brodovi opremljeni sa latinskim idrom. I tu temu ja želim nametnuti 
ovom radnom tijelu pa da se povede jedna šira rasprava o tome koje je riješenje je najbolje i 
da li ćemo moči svi skupa privoliti građane  da sutra bude tamo mosta ili da sutra preko mora 
ili dragovoljno ili prisilo premjestiti svoje polovilo gajetu, leut na drugu poziciju odnosno u 
gunduj a svoje mjesto trajno ustupiti onome tko je sada tamo. Mislim da je i jedna i druga 
inicijativa hvale vrijedna i da obe donose nove momente i novu kvalitetu našem Murteru. 
Nino Putniković: prvo malo zapažanje izgleda da ova konstalcija vijeća je jako dobra jer 
kolege u manjini nisu postavili ovoliko pitanja zadnje 4. godine. Znači da se ovim načinom svi 
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maksimalno aktiviramo. Moje pitanje se odnosi na vrtić, 26-šestero djece se upisalo ove 
godine u prvi razred a u Tisnome se upisalo četvero, prošle godine 25, a navodno slijedeče 
godine će opet biti preko 20 djece. Prvi put spomen o izgradnji novog vrtića je bilo na petoj 
redovnoj sjednici 22. 2. 2010. godine pa me zanima u kojoj je to fazi sada i da li ćemo mi 
uskoro uči u realizaciju izgradnje vrtića?  
Ivan Božikov: vjerojatno ste u pravu kad se prvi put spomenuo vrtić i od tada se kontinuirano 
i na riješavanju tog problema. Znamo da nemamo dovoljnu površinu za izgradnju moderne 
zgrade za predškolski odgoj i jaslice a to je privilegij  što u općini imamo svake godine dosta 
djece, dosta novorođenih, a to je pokazatelj da smo mjesto ugodno za življenje za razliku od 
susjedne općine gdje ih ima četvero. Čast mi je biti na čelu tako jedne općine. Stoga smo 
našli rješenje da taj teren nađemo u krugu crkve Sv. Mihovil  da bismo to proveli prešli na 
izradu detaljnog plana uređenja tog prostora na kojem smo taj vrtić i predvidjeli. U ovom 
trenutku je u tijeku natječaj za izradi idejnog projekta za ishodovanje lokacijske dozvole, 
natječaj ističe 02.10. tad ćemo imati izrađivača te projektne dokumentacije. S obzirom da se 
radi o idejnom projektu da će on bit dosta brzo napraljen pri izradi ćemo tražiti lokacijsku 
dozvolu pokušati ćemo lobirati da bude ishodovana što prije i ono što smo već učinili 
nominirati projekt za financiranje u strukturnim fondovima koji će se otvoriti krajem 2014. 
godine. Netko će možda reči otkud nam onih 30% jer to će biti projekt iznimno financijski 
zahtjevan i skup jer će obuhvatiti 120 mališana, s obzirom da danas imamo smještenih 80 + 
jaslička dob i + posebne potrebe + kuhinja i radnice i modrena kuhinja sve ono što mora 
imati i naravno dvorište biti će dosta skup, dosta zahtjevan financijski međutim i za to imamo 
odgovor i za to imamo rješenje i akumuliramo sredstva za tu namjenu. Do sada smo za tu 
namjenu akumulirali cca 400.000 kuna oni su na računu HABOR-a Hrvatske banke za 
obnovu i razvoj i gledati ćemo što manje dirati se u ta sredstva i čuvati ih za izgradnju tog još 
preostalog kapitalnog društvenog objekta koja općini treba. Mogu biti zadovoljan da su sva 
djeca predškolske dobi smještena.  
Nino Putniković: meni je drago što 02.10. ističe taj rok, znači 22.2.2010. je donesena odluka 
na ovom vijeću o izradi DPU-a Sv. Mihovil, onda je rečeno da će se 2011. godine apelirati na 
Fondove, čak je i Boris Kurkut bio malo sumljičav prema tome, pa si ga ti onako dosta 
pokosio, on je rekao da to ne može baš tako brzo iči, ti si mu rekao da ima pravo misliti što 
ga je volja, ali da si to odlučija da će to tako biti. U izvješću 27. 09. 2010. godine si napisao 
da tražiš investitora, ali onda se sve kasnije vrača na početak, na 21. redovnoj sjednici 25. 
09. prošle godine kad je bila objavljena zadnja rasprava i sada godinu dana ide to svojim 
tijekom da bi se mogli iči na te predpristupne fondove i u realizaciju tog iznimno važnog 
projekta za Murter.  
Boris Bašić: kako stoje imovinsko-pravni odnosi, rješavanje tog na tom djelu gdje je planirana 
izgradnja vrtića  
Ivan Božikov: koliko ja znam u kontaktu sa našim župnikom imovinsko-pravni odnosi za taj 
dio parcele gdje je planirana izgradnja vrtića je rješeno, kompletno ako je još nešto u tijeku 
Boris Bašić: ja mislim da je dosta toga u tijeku, ja znam da  zemljišnik nije ažuran ali  
gledajući tamo podatke jako puno mi se čini da je čestica ne riješeno  
Ivan Božikov: gledajući na internetu? 
Boris Bašić: da, ja se slažem da to nije izvor podatak  ali budi sumlju da će i ovi rokovi koji su 
sada obećani i koji su debelo probijeni  
Nino Putniković: jedna je stvar ostala nedorečena kod našeg bivšeg izvođača za 
kanalizaciju. Imali smo puno rasprava na tim vijećničkim pitanjima oko raskida ugovora, oko 
mogućeg raskida ugovora i uvijek je bio odgovor da taj raskid ugovora nije jednostavan ni 
blag ali da ono što će nas u cijelom tom postupku interesirati i što ne smijemo izgubiti to su 
penali koje je Cestar dužan platiti za kašnjenje. Za to si govorio da su nešto što ne smijemo 
izgubiti pa me zanima ima li kakve šanse da se naplatu penali za kašnjenje radova na 
sustavu odvodnje. 
Ivan Božikov: kako su penali bitni i nama, mislim kako je to nešto što je spomenuto od stane 
nas tako je to spomenuto od strane Hrvatskih voda i oni stoje iza toga da se taj članak 
ugovora aktivira i vjerujem da će biti, ali morate znati da mi još nismo dobili sa današnjim 
datumom zadnju situaciju a do zadnje situacije ne možete ni pokrenuti određne radnje. Ako 
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mene pitate meni je u toj priči sve apsurdno. Znači netko ko ima primiti gotove novce neče 
dade račun a ima trošak 
Nino Putniković: meni je žao što mi onda nismo onako kako smo mi sugerirali da se sa njima 
raskine ugovor još prije godinu dana i da se našla Cesti ili bilo koji drugi. Mislim da bi cila 
općina participirala  
Ivan Božikov: to je istina, to je bilo vrlo popularno i mišljenje je to prevladalo ali kako sam 
reka prije tako i sada ipak odgovornost za funkcioniranje kako općine tako i projekata nosim 
ipak ja odgovornost, najodgovorniji sam, najprozvaniji, najgori itd. i dandanas sam mišljenja 
da nismo krivo postupili jer svaki drugi korak bi nas vodio u neke druge situacije koje bi bile 
puno gore i puno pogubnije za Murter za Murterine i za sezonu a pogotovo za ljude i firme 
koje tamo rade ionako su pretrpjeli štetu.  
Vedrana T. Šandrić: mi tu nismo jedini u igri, tu su Hrvatske vode ... 
Nino Putniković: kakve smo sriće dobiti čemo još jednog takvog onda to ide u nedogled  
Nino Putniković: ja sam još samo htio spomenuti,  imao sam 101 upit i prošle godine je to 
bilo viječničko pitanje negdje pri kraju sezone a to je način djelovanja pauka u Murteru, i 
načelnik je od mene ima konkretno zahtjev i zamolbu da mi izađe u susret i izašao je i zato 
mu se javno zahvaljujem, ali raspitivao sam se kako ti pauci rade u ostalim općinama kod 
ostalih prometnih policajaca. Pauk da diže auto na pješačkom prijelazu na mjestu 
predviđenom za invalide na dva metra od raskršća točno su definirane takve situacije i plus 
takva situacija ovisi o nekakvom prometnom policajcu. U Murteru se događa da se prometni 
prekršaji koji se mogu kažnjavati i dnevnom parkirnom kartom u sustav ovrhe koji fantastično 
radi, jer plaćam ovrhu misečno barem dvi za razna parkiranja po ciloj obali i misec dana ti 
dođe. Mi smo sve to prebacili na tog pauka, s time da imamo vrlo loših situacija za sliku 
Murtera. Bio sam svjedok kad su mladi turisti doslovno skoro plakali i pokazivali keš 
podignite do tad i tad, bili su policajci tamo koji su također rekli da napišu žalbu prema MUP-
u. Ja ne kažem da pauka ne treba biti, međutim ovi dečki iz pauka su se poveli da su oni 
došli u jedno misto di ću ono zaraditi novac, mimo koncesija i svih obaveza. Protupožarni put 
tamo prema Podvršcima je prohodan ali oni kad vide da nemaju šta dignuti tamo je uvijek 
netko ispod masline, ali to su auti koji ne smetaju nikome. Moje je uvjerenje da pauk ovako 
kako radi da je nanio više štete nego koristi. Ili  ga stavimo u red ili ga se odreknimo. Što će 
te poduzeti da se takve stvari ne dešavaju? 
Ivan Božikov: ne znam di ste se raspitivali o vođenju pauka, mislim da svugdje funkcionira 
kao i ovdi. Slažem se da se može i kažnjavati i parkirnom kartom. Pauk nije tu radi naplate 
parkirne karte i zbog novac nego zbog reda u prometu. Vi kad ste naplatili kartu auto je i 
dalje ostalo kod Velike vode i ništa se ne riješi, ostaje čep. Da li je on idealan i da li je onako 
kako treba a sigurno nije i biti će tih raznim situacija. Što se tiče podvršaka nije točno da je 
prohodno. Jer oni imaju metar i izmiru koliko je do kraja i slikaju. Do jednu parnicu a ima na 
stotine žalbi do jedna parnica je dobivena. Ove godine je pauk radija upola manje. Murterini 
se drže reda, vlasnici kuća za odmor su se doveli u red. Točno je da puno ljudi negoduje ali 
ima onih koji pozdravljaju. Ja ću prihvatiti maksimalno ovu sugestiju  
Nino Putniković: ako se ti slažeš da je ovakav pauk super, je ću to dalje priniti 
Ivan Božikov: ne, ja znam da pauk nije idealan ali da je jedno od riješenja za prometni kolaps 
koji su bili  
Tome Juraga: čovik koji ima pauk on vjerojatno ima određeni iznos koji plača općini za 
perion u kojem radi, ja da imam pauka ...njemu u prirodi da napravi što više dizanja da svoju 
lovu isplati koju je platija, a onaj čovik iz općine to je Cimbi, koji je predstavnik općine  on bi 
trebao biti taj koji u ime općine gleda da te situacije ispadnu ..da gost plati koji je krajnje 
bezobrazan koji je napravija prekršaj ali da se ostavi dobar dojam. 
Ivan Božikov: dosta toga što ste rekli mogu potpisati, ali teško je i za tog djelatnika oditi i reči 
me nemoj raditi svoj posa. Sve ovo što ste rekli stoji, i triba napraviti iskorak i viditi di ne triba 
stvarno dizati. 
Mate Skračić: ja imam samo dvije replike, na kanalizaciju osim penala za kašnjenje radova 
trebalo bi razmisliti i o penalima na umanjenu kvalitetu izvođenja radova. Drugo, prisilite ga 
da izda tu drugu okončanu situaciju, oni moraju nju ispostaviti 
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Vedrana T. Šandrić: ali mi nismo jedini u igri. U ugovoru je sve regulirano, penali i kvaliteta, 
ali ako je nadzorni potpisao da je sve ok  
Mate Skračić: moja opservacija je da je taj projekt od strane općine od početka vođen malo 
traljavo  
Vedrana T. Šandrić: trebate znati novci ne ulaze u proračun općine, to je nekakav drugi 
ugovorno određen odnos tako u konačnici ako se naplati milijun kuna on neće doči u 
proračun murtera. Jedan dio će možda, to je posebni račun.  
Mate Skračić: što se tiče stare rive samo jedan prijedlog, da se mogu zadovoljiti oba ona 
prohtjeva ako dođe do toga, i gajete u rivi sa jarbulima i šetnica koja se može izvesti 
konzolnom stazom uz zid po principu onog štekata caffe Marete, tako šetnica može iči do 
kraja tamo. Samo se treba njegov štekat malo maknuti, šetnicu imamo povezano je, gajete 
stoje tamo i ne mora se most dizati da netko uđe i izađe. Pitanje u vezi ovog popločenja 
isprid općine i isprid pijace. Danas sam se skoro bribija na skalu od 45 cm, po meni je to 
napravljeno vrlo paušalno i nestručno i na brzinu. Ne od strane izvođača nego onog tko je 
naručija. Šahtovi ostali pokriveni kao i nosači suncobrana, skala jedna dodatna tko je to 
naručija i kojom svrhom? To su bačeni novci. Drugo pitanje, vidimo navoženje nasipnog 
materijala na području za koji se spominje za buduče igralište a još je u tijeku i otkup i 
pregovori sa vlasnicima, vidimo 20-30 kamiona nasuto, što se tu dešava? 
Ivan Božikov: predsjednice, isteka je sat vječničkih pitanja....šahtovi su ostali ispod ali su 
označeni sa drugom bojom kocke tako da se u svako doba može doči do njih. Što se tiče 
skaline prvi put čujem prigovor i stariji koracaju pa nitko nije pao. Uređenju se pristupilo da bi 
bilo lipše. Što se tiče materijala za igralište radi se o kamenu iz iskopa čime smo praktički 
počeli i privoditi prostor svrsi i ja se nadam da ćemo u dogledno vrijeme i aktivirati dozvolu za 
gradnju jer što se tiče procesa mislim da je još jedna zemlja ili nijedna,dvije male u postupku, 
međutim skinuta je zabrana gradnje već davno. Vlasnici tih parcela nisu ustupili zemlju za 
školski kompleks tamo di je, što mogu i razumiti teška su vremena, novac nema daj ti meni 
moje pa nek pjeva kako hoće, međutim ono što me stvarno smeta u tom njihovom postupku 
to je zabrana gradnje.  
Mate Skračić: privodite svrsi, dobro, ali radove trebate započeti sa nekim..natječaji, projekt 
pa.... 
Ivan Božikov: skupiti ćemo materijal gratis, to je velika stavka.  
Mate Skračić: onda ćete micati da bi ga rasuli kako treba 
Ivan Božikov: nečemo ga micati i ja se nadam da će se napraviti igralište i ja se nadam do 
kraja mandata.. ne mogu reči 100% jer je tu dosta novaca a nije 100-postotni prioritet ali 
probati ćemo napraviti i biti će u skladu sa stukom, bez brige. 
Boris Bašić: zamoljen sam od nekoliko ljudi koji žive na području Slanice i  Vlaka a vezano je 
za problematiku koju su oni imali izraženu vrlo ovog lita, a to su česte redukcije zbog 
preopterečenosti trafostanice mislim da se zove Slanica. To je kod Jakova Boškina. Da li 
općina ima kakvih saznanja vezano za planove elektre Šibenik da bi se taj problem riješio i 
da li je polušala kontaktirati vezano za to kako bi se to riješilo.  
Ivan Božikov: naravno da smo u kontaktu sa elektrom i oni znaju za taj problem. 
Preopterečenje te trafostanice je poznato od prije i već su tamo odrađeni određeni zahvati 
onoliki koliko prostor dopušta. Govorili smo o tome problemu i oni obečavaju to riješiti i 
nadam se da hoče, jer moraju to riješiti, jer jedan dan sve može eksplodirati. Pomozite 
lobirajte dugo ste godina u toj firmi 
Boris Bašić: mislim da bi lokalna samouprava mogla malo pogurati ..čini mi se da je osnovni 
problem nači lokaciju za novu trafostanicu  
Ivan Božikov: ima lokacija, ima tko će ustupiti zemljište ima ljudi, i ima alternativno riješenje 
Nino Putniković: ako ima lokacija onda ćemo se mi uvatiti toga  
Boris Bašić: ja bi pomoga koliko bi moga ali želim isto tako znati da koordiniramo to...jer ono 
što vi sad kažete ne koincidira se sa onim što ja imam saznanja od njih.  
Ivan Božikov: ajmo se uvatit toga odmah  
Boris Bašić: ajmo se uvatiti toga, ali osnovi je problem lokacija koje nema, jer ako lokacije 
ima oni su spremni odmah krenuti u rješavanje imovinsko-pravnih odnosa  i u projektiranje i 
to se ne može dugo čekati. Osim toga elektra plača po tržišnim cjenama  
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Ivan Božikov: mi plačamo 
Boris Bašić: ne, elekta kupuje po tržišnim cjenama dakle treba se samo malo više angažirati 
oko toga i nači parcelu.  
Ivan Božikov: znam da smo mi bili našli parcelu i rekli da je stavu a mi ćemo sve riještit i 
opeta nisu.  
Boris Bašić: ne može svaka parcela, jer se moraju zadovoljiti određeni uvjeti. Prema tome 
ako znate za neku parcelu recite elektri, nadležnoj službi u Šibeniku i oni će to vrlo rado 
prihvatiti i oni će rješavati odnose sa vlasnikom. Ako hočete koordinaciju tu sam.   
Ivan Božikov: imati ćemo vas u vidu i to vrlo skoro.  
 
D n e v n i   r e d 

 
1. Zapisnik 1. redovne sjednice 
2. Izvješće o polugodišnjem ostvarenju Proračuna 2013. 
3. Izvješće Načelnika 
4. Izvješće o stanju zaštite od požara 
5. Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara 
6. Pismo ravnateljice narodne knjižnice i čitaonice 
7. Pismo udruga “Latinsko idro” 
8. Pismo g. Borisa Kurkut 

 
Ivan Božikov: nema u dnevnom redu odluke za nagrade i priznanja pa bi ja to nadopunija.  
Vedrana T. Šandrić: a ja bi rekla da ovo izvješće bude druga točka, jer to je nekakvo 
uobičajemo pravilo  
 
Nakon dopuna i izmjena dnevni red glasi: 
D n e v n i   r e d 

 
1. Zapisnik 1. redovne sjednice 
2. Izvješće Načelnika 
3. Izvješće o polugodišnjem ostvarenju Proračuna 2013. 
4. Izvješće o stanju zaštite od požara 
5. Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara 
6. Pismo ravnateljice narodne knjižnice i čitaonice 
7. Pismo udruga “Latinsko idro” 
8. Pismo g. Borisa Kurkut 
9. Odluka za nagrade i priznanja  

 
o Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
1.Zapisnik 1. redovne sjednice 

 
o Zapisnik 1. redovne sjednice prihvaćen je JEDNOGLASNO  

 
2. Izvješće Načelnika 

Poštovani vijećnice i vijećnici, 
Podnosim vam izvješće o radu u proteklom razdoblju . 
Kao što znate zbog izbornih procesa izvješće o radu nisam imao prilike podnijeti za I. kvartal 2013. 
god. te ću vam sada pokušati isti nadopuniti. 
Kao što znate svi smo skupa svjedoci kapitalnih ifrastrukturnih projekata koji se odvijaju u našoj maloj 
općini, stoga mi je nakon ovako uspješne godine uvijek zadovoljstvo stati pred vas kao i pred širom 
murterskoj javnosti i pohvaliti se svojim trudom i svojim radom. Kao što znate završena je prva faza 
izgradnje sustava odvodnje Murter-Betina iako smo svjedoci velikih problema koje smo imali u 
realizaciji ovog projekta vjerujem na zadovoljstvo svih nas skupa, zahvaljujući našim velikim naporima 
uspjeli smo projekt privesti kraju do početka turističke sezone.Također želim napomenuti da je ovim 
projektom prekinuta posl.suradnja s tvrtkom Cestar d.o.o. iz Splita te za drugu fazu odnosno četiri 
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ulice koje će ista obuhvatiti a to su Ulica Put Gradine, Ulica Butina, Kornatska i Ulica Murterskih 
Brašćin te dvije crpne stanice. Natječaj je bio raspisan u proljeće te je izabrana najpovoljnija ponuda i 
to ona od tvrtke Cetina d.o.o. iz Sinja. Također je odabran i nadzor za ovaj projekt koje će voditi 
Dražen Boban . Za realizaciju ovog projekta uspješno smo pristupili otkupu zemljišta na kojem će biti 
sagrađen pročiščivač otpadnih voda spomenutog sustava zašto je sva dokumentacija i dozvala 
spremna. Međutim zbog objektivnih razloga a to je bespravni objekt odnosno montažna baraka 
sagrađena na području izgradnje infrastrukture od državnog značaja. U tu svrhu komunalno redarstvo 
prijavilo je spomenuti objekt te smo u stalnom kontaktu s Ministarstvom graditeljstva tj. gospodinom 
Oršanićom pomoćnikom ministra te inspekcijom Šibensko-kninske županije. Na tu temu sutra imamo 
sastanak u Zagrebu s Hrvatskim vodama koja su isto uključena u ovaj problem te se nadam da ćemo 
ga svi zajednički riješiti te raspisati natječaj za izvođenje već u ovoj godini. Nadalje u pripremi je 
raspisivanje natječaja za morski ispust, radi se o podmorskoj cjevi, građevini duljine,cca 1 nautičke 
milje, te njenom završetku na cc 80 m dubine. Dozvole su ishodovane stoga očekujem raspisivanje 
natječaja u listopadu ove godine. Važno je napomenuti da kroz ovaj projekt rješavamo i problem 
salonitnih cijevi te podzemnog kardiranja električnih i telekomunikacijskih mreža. 
 
S velikim zadovoljstvom mogu kazati da je projekt izgradnje komunalnog privezišta i iskrcajnog mjesta 
za ribarske brodove na predjelu Butina u cjelosti završen. Naime kao što vidimo radi se o jedinstvenoj 
morskoj građevini na moru duljine preko 100 m,širine 8 m te obalnog zida cca 300 m.Važno je 
napomenuti da se radi o najkvalitetnijoj mogućoj komunalnoj infrastrukturi te jedno od tri iskrcajna 
mjesta ribe. Ovo je vrlo važan projekt kako za domicilno stanovištvo tako i za one Murterine koji svoj 
kruh nalaze u ribolovu. Iz razloga što stupanjem na snagu Europskih regulativa vezanih za ribarstvo 
promet ribom odnosno iskrcaj moći će se vršiti isključivo samo na mjestima predviđenim za tu radnju. 
Čime smo uvelike uštedjeli našim ribarima troškove poslovanja. Jer zamislite da naš ribar nakon 
teškog i isrcrpnog ribolova umjesto u svoju matičnu luku mora ploviti do Biograda ili Tribunja pa tek 
onda u matičnu luku. Stoga je vrlo važno da mjesto prvog iskrcaja ribe i jedino na otoku Murteru 
upravo u mjestu Murter.  
 
Pristupili smo i sanaciji tradicijskih mula na predjelu Luka. Kao što znate taj dio zaštićen je u kategoriji 
povijesne jezgre i to inzistiranjem svih uvaženih arhitekata Murtera. Stoga nam ne preostaje drugo 
nego prihvatiti stanje na terenu te u skladu sa mogućnostima urediti taj prostor te ga staviti u funkciju 
kako za goste tako i za poduzetnike na tom potezu. Prije sezone uredili smo 5 mula te izvršili 
odmuljivanje dna u lučicama. Ovoj investiciji smo morali pristupiti hitno jer svjedoci smo da su te rive 
usljed utjecaja plime i udara valova ovu zimu pretrpjele znatna oštećenja. U ovu svrhu raspisan je i 
novi natječaj s istekom početkom listopada koji će obuhvatiti daljnu sanaciju do Mušulove rive 
uključujući i nju. 
 
Također smo i vrlo aktivni na kulturnom planu, a poglavito na projektu valovizacije i revitalizacije 
arheološkog nalazišta Colentum. Na ovom projektu tijesno surađujemo sa udrugom Argonauta i 
Muzejom grada Šibenika. Svrha projekta je poboljšanje znanja i podizanja svijesti o vrijednosti 
kulturne i arheološke baštine. Kao uzajamne europske vrijednosti i njegovog potencijala u pogledu 
održivog razvoja. Pa su tako u razdoblju od 15. Veljače do 14. svibnja boravili u Murteru petero mladih 
volontera iz Španjolske, Italije,Francuske, Grčke i Bugarske s ciljem promoviranja arheološkog 
nalazišta Colentum kao vrijednog Europskog kulturnog nasljeđa. Projekt je financiran od strane EU, 
također naše arheološko nalazište je bilo domaćinom i međunarodne epigrafske škole. 
Ovo ljeto smo pristupili uređenju obrambenog liburnskog bedema u dužini od 1200 m. 
Naime radi se o zidinama koje se vode kao čestica puta na kojem nam je želja napraviti sportsku 
rekreaciju edukativnu i kulturnu stazu. S obzirom da je projekt financijski zahtjevan kandidirat ćemo ga 
za EU. 
Arheološko nalazište Colentum uključili smo i u program matice iseljenika Hrvatske pod nazivom „Eco 
Heritage Task Force“ u kojem mladi potomci hrvatskih iseljenika volontiraju na projektima od 
društvenog značaja. Pa tako ove godine u Murteru na ovom projektu 15 dana radilo 35 mladih 
studenata iz cijeloga svijeta koji su uz to napravili i kulturnu priredbu te album fotografija našega kraja 
koji će prezentirati na svojim strancima,profilima i portalima što svakako daje i promidžbenu dimenziju 
ovog projekta.  
Ove godina na kulturnom planu smo imali 20 godina osnutka Zavičajnog kluba Murter u Zagrebu, gdje 
smo snjima u suradnji u priličili vrlo bogati program u kazalištu Komedija gdje su naši kulturni djelatnici 
i dramski amateri oduševili publiku u kazalištu Komedija u kojem se tražilo mjesto više.  
Također želim iskoristiti priliku i najaviti još jedan kulturni projekt a to je formiranje Muzeja 
brodogradnje, Stalni postav zavičajne zbirke, Stalni postav umjetnina našega akademskog slikara pok. 
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Mile Skračića te eksponata sa nalazišta Colentum. U tijeku su dogovori sa obiteljima koji čuvaju 
vrijedne zbirke na ove teme. Sve bi se to trebalo dogoditi u prostorijama skladišta pod Butinom za što 
očekujemo i skoru suglasnost županije Šibensko-Kninske, tako da mogu reći da ovaj kao i prošli 
mandat općinskog načelnika započinjem sa vrlo vrijednim kulturnim projektima. Jedino što još želim 
napomenuti i zbog čega sam tužan je to što nismo uspjeli kvalitetno obilježiti 90 godina djelovanja 
Dramskog amaterizma za što su sve pripreme već bile obavljene te je proslava trebala biti upriličena 
koncem 2012. God. Razlog tome je inzistiranje Matice Hrvatske ogranka Murter da tu proslavu 
prebacimo za veljaču te je upriličimo zajedno sa promocijom knjige o dramskog amaterizmu. Nažalost 
do toga nije došlo iz tehničkih razloga pri izradi knjige pa smo tako propustili valjano obilježiti vrlo 
vrijednu obljetnicu s kojoj se rijetko tko može pohvaliti.  
Nakon prošlogodišnjeg uređenja krovišta upravne zgrade pristupili smo i uređenju fasade te platoa 
ispred zgrade. Nažalost zbog početka turističke sezone i loših vremenskih uvjeta, a pomalo i 
ležernosti izvođača prekinuli smo radove. Za sada je uređeno i pročelje sjeverozapadnog krila te dio 
jugozapadnog krila kao i opločenje platoa ispred zgrade te platoa ispred tržnice. Također smo 
pristupili i izmjeni dotrajalih vrata i prozora na zgradi. 
Također smo odradili niz zahvata na uređenju poljskih puteva, plaža i javnih površina. 
Svi znate da smo u proceduri donošenja i dva prostorno planska dokumenta. I to Izmjene dopune 
prostornog plana Općine Murter-Kornati koji je prošao sve procedure i javne rasprave itd. te u ovom 
trenutku prikupljamo suglasnosti mjerodavnih institucija nakon čega ćemo plan predočiti ovom Vijeću 
na usvajanje. Pri izradi ovog plana iza nas je više od godinu dana te dvije javne rasprave na tu temu. 
Bitne odrednice ovog dokumenta su u tome da plan omogućava nove sadržaje u lučkom akvatoriju 
uvali Hramina i to kroz lučke bazene koji garantiraju sigurnost komunalnih potreba kao i gospodarskih 
potreba domecionalnog stanovištva . Kad govorimo o morskom obuhvatu plana važno je reći također 
da je bitna novina ta a sve u skladu sa zakonom o morskih lukama i morskim dobrom biti moguće 
ishodovanje koncesija za potrebe gospodarskih subjekata koji nemaju pristup moru kopnenim putem 
što je od izuzetnog značenja za lokalne poduzetnike poglavito one na svojim prekomorskim posjedima 
(ugostiteljima, te vlasnicima OPG-a). 
Nažalost iz ovog su isključeni Kornati zbog drugog režima upravljanja, ali nadam se da će i JU ovo 
uzeti kao primjer te Kornatarima omogućiti iste uvjete. 
Donošenjem ovog plana u građevinskom području će biti moguće ishodovanje dozvola za turističke 
objekte za što imamo velikih interesa a istovremeno unaprijedit će smještajne kapacitete u Murteru.  
Širina postojećih puteva u stvarnosti bit će dovoljna za formiranje građevinske parcele što je vrlo 
važno kad znamo na koje sve probleme nailazimo pri uređenju i širenju puteva i prometnica. Bit će 
moguće i interpolacija građevinskih parcela što znaći moguću dogradnju legaliziranjem objekata. 
Također vrlo važna stavka s obzirom da znamo da je većina naših objekata nelegalna. Novi plan 
omogućuje i privlačenje novih investitora za projekte kao što su starački domovi i projekti 
infrastrukture. I na kraju provedbu projekta Phoenix Arbor s kojim ste svi upoznati. 
Kao što znamo stupanjem RH u EU otvaraju se mogućnosti pristupa EU fondovima. Kao najizdašniji 
projekt nominiran je fondovima EU ističem izgradnju preostalog dijela kanalizacijskog sustava 
vrijednog 100 milijuna kuna a prijavili smo i mnoge projekte koji su u pripremi kao npr.:  
A/ Prijavljeni projekti (projekt prijavile Hrvatske vode, kohezijski fondovi) 
1. Izgradnja sustava odvodnje otpadnih voda Murter-Betina 
 
B/ Projekti u pripremi 
 
Gospodarstvo-infrastruktura:  
 
Ribarska luka, dogradnja i rekonstrukcija postojeće „velike rive“ 
Uređenje, rekonstrukcija i izgradnja nerazvrstanih cesta i javnih površina, 
Projekt izgradnje nogometnog igrališta 
 
Projekti u okviru nove strategije održivog razvoja; 
 
Projekt PHOENIX ARBOR; edukacijski centar za ljudski razvoj i inovativne akcije 
Projekt revitalizacije stare jezgre; dislocirani hotel 
Projekt „TRUDNI DAN“  
 
Kultura: 
Zavičajna zbirka; otkup, rekonstrukcija i uređenje stare murterske kuće 
Projekt COLENTUM; kultura-rekreacija 



 10 

Multikulturni centar; Galerija „MIHA“, „Tragom baštine“ i muzej drvene brodogradnje 
 
Socijalni programi; 
 
Projekt izgradnje doma za stare i nemoćne 
Projekt izgradnje dječjeg vrtića 
 
IZVJEŠĆE O FINANCIJSKOM UPRAVLJANJU I KONTROLI 
UNUTAR OPĆINE MURTER-KORNATI 
 
Sukladno Zakonu o sustavu unutarnjih financijskih kontrola u javnom sektoru (NN 141/06) propisana 
je obveza uspostave sustava financijskog upravljanja i kontrola kod svih korisnika proračuna.  
 
Za uspostavu, provedbu i razvoj financijskog upravljanja i kontrole (sustav FMC-a) potrebno je 
propisati način obavljanja poslovnih procesa, utvrditi tko je odgovoran za provođenje pojedinih 
aktivnosti u procesu i rokovi u kojima ih je potrebno provesti. 
Sustav FMC-a će s jedne strane osigurati transparentnost poslovanja, odnosno odvijanja poslovnih 
procesa, a s druge strane će se pokazati koje kontrole treba uspostaviti kako bi se osiguralo 
ostvarivanje ciljeva i poboljšanje poslovanja. 
 
Kod organizacijske uspostave FMC-a poduzete su sljedeće aktivnosti: 
 
1. Imenovanje voditelja za financijsko upravljanje i kontrole (Josipa Skračić) čija je obveza praćenje i 
ocjenjivanje cjelokupnog sustava unutarnje kontrole, izrada procesne orijentacije organizacije, izrada 
registra rizika i procjenjivanje rizika, praćenje utvrđenih nedostataka i potrebnih korektivnih radnji, 
priprema godišnjeg izvješća o sustavu unutarnjih financijskih kontrola.  
2. Imenovanje osobe zadužene za nepravilnosti (Vesna Juran) čija obveza je zaprimanje obavijesti o 
nepravilnostima, praćenje tijeka po utvrđenim nepravilnostima, sastavljanje godišnjeg i polugodišnjeg 
izvješća o nepravilnostima, te koordinacija sa voditeljem FMC-a u smislu unapređenja financijskog 
upravljanja i kontrole  
3. Imenovanje unutarnjeg revizora – unutarnji revizor nije imenovan. Preporuka je da više jedinica 
lokalne samouprave, uz prethodnu suglasnost Ministarstva financija, imenuje zajedničkog revizora 
(ugovorno, sporazumni i sl.). Naime u manjim jedinicama lokalne samouprave sa 5 do 6 službenika 
nije moguće imenovati tražene kontrolore i revizore, a da ujedno ne dođe do sukoba nadležnosti. 
Voditelj financijskog upravljanja i kontrole te osoba za nepravilnosti prolaze kroz potrebnu izobrazbu 
vezanu za financijsko upravljanje i kontrolu i to prisustvovanjem predavanjima predstavnika 
Ministarstva financija. Te osobe moraju proći stručnu edukaciju kroz tri modula (pretpostavke i opći dio 
odnosno uvod u financijsko upravljanje i kontrolu, procesna orijentacija, rizici i upravljanje rizicima) te 
nakon položenog ispita imaju uvjet za izdavanje certifikata za poslove za koje su imenovani (voditelja 
financijskog upravljanja i kontrole i osobe za nepravilnosti). 
 
Izvještaj komunalnog redara za razdoblje od 10. travanj 2013. do 15. rujan 2013. 
 
Komunalno redarstvo je u navedenom razdoblju obavljalo poslove i zadatke nadzora nad provedbom 
odredaba Odluke o komunalnom redu Službeni vjesnik Šibensko-kninske županije br. 05/10. 
Komunalni redar je bio zadužen i za popis i izmjeru stambenih, garažnih i poslovnih površina radi 
izračuna komunalne naknade. 
Prema zapisnički utvrđenim podacima u razdoblju od 10. travnja do 15. rujna 2013. komunalni redar je 
izašao na uviđaj 35 puta te je na svoju inicijativu ili na inicijativu mještana pokrenuo 12 predmeta sa 
različitom vrstom problematike. Za dojave mještana Murtera valja reći da veći dio mještana dojavljuje 
one probleme za koje su osobno zainteresirani, a počesto oni nisu u djelokrugu komunalnog redarstva 
npr. privatna površina a ne javna, imovinsko pravni sporovi… 
Treba napomenuti da je komunalno redarstvo u navedenom razdoblju usporedno sa svojim poslom 
obavljalo i poslove popisa i izmjere stambenog, garažnog i poslovnog prostora radi izračuna 
komunalne naknade. U tim poslovima komunalni redar je s prometnim redarom popisao i izmjerio oko 
10 stanova, domaćinstava te poslovnih subjekata.  
Komunalno redarstvo je u navedenom razdoblju napravilo tri prijave bespravne gradnje Ministarstvu 
prostornog uređenja i graditeljstva, dvije prijave Državnom inspektoratu Republike Hrvatske, jednu 
prijavu Ministarstvu zdravstva i socijalne skrbi, sanitarnoj inspekciji u Šibeniku te jednu prijavu Zavodu 
za javno zdravstvo Šibensko – Kninske županije, Službi za ekologiju. U gore navedenom razdoblju 
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izdana su dva prekršajna naloga od kojih je naplaćeno 4.000,00 kn. Treba napomenuti da se navedeni 
podaci odnose na dio posla koji je obavljen pisanim putem a velik dio posla se obavi putem usmenih 
upozorenja raznih inspekcija te građana, po svim navedenim problemima. 
 
Izvještaj prometnog redara za razdoblje 01. lipanj 2013. do 15.rujan 2013. 
 
Prometno redarstvo je u navedenom razdoblju obavljalo poslove i zadatke nadzora nad nepropisno 
parkiranim i zaustavljenim vozilima te je vršilo premještanje istih uz suradnju pauk službe “Paukov 
dom“ iz Splita. U razdoblju od 01. – 15. lipnja izdano je oko 128 upozorenja o počinjenom prekršaju. U 
razdoblju od 15. lipnja – 15. rujna 2013. izdano je 330 obavijesti o počinjenom prekršaju i 173 naloga 
za premještanje vozila.  
 
Izvještaj Turističke zajednice Općine Murter-Kornati 

U prvih osam mjeseci 2013. godine na području općine Murter-Kornati ostvareno je ukupno 212.000 
noćenja što u odnosu na 2012.-tu smanjenje od 3 %. U isto vrijeme ostvareno je 29.513 dolazaka što 
je za 1% više u odnosu na prošlogodišnje razdoblje. Kraće zadržavanje gostiju posljedica je loših 
vremenskih uvjeta u svibnju i pogotovo u lipnju. U ukupnoj strukturi noćenja domaći gosti sudjeluju sa 
23% i ostvarili su 51.073 noćenja što je za 1% više u odnosu na 2012. g. Strani gosti ostvarili su 
ukupno 159.983 noćenja što je smanjenje u odnosu na prošlu godinu od 3%.U spomenutom razdoblju 
najbrojniji gosti bili su Slovenci koji su ostvarili 22.500 noćenja , zatim Česi sa 20.525 ostvarenih 
noćenja. Slijede ih Austrijanci sa 20.121 ostvarenih noćenja, zatim Italija sa 18.731, Njemačka sa 
18.527, Poljska sa 12.680 noćenja i Slovačka sa 12.540 ostvarenih noćenja. Ovo je uobičajen popis 
gostiju u Murteru, međutim valja naglasiti kako su već nekoliko godina u stalnom blagom statističkom 
porastu gosti iz Nizozemske, Engleske, Rusije i iz skandinavskih zemalja. Kako Murter godinama 
raspolaže istim ili vrlo sličnim kapacitetima u hotelima i kampovima, čiji udio u noćenjima ne prelazi 
više od 20% u ukupno ostvarenim noćenjima, možemo kazati da su ostvarene brojke u skladu sa 
očekivanim. Većina noćenja ostvarena je u privatnom smještaju čija kvaliteta u Murteru je iz godine u 
godinu na višem nivou. Međutim, isto tako valja naglasiti da za lošeg vremena, privatan smještaj 
izrazito je nefleksibilan u smislu ponude. Prezentirana statistika ne sadrži nautičke pokazatelje, što 
smatramo nelogičnim. Murter je prije svega poznat po svojim nautičkim kapacitetima i valja naglasiti 
kako su upravo nautičari naši prvi i posljednji gosti tokom godine. Raspodjela boravišne pristojbe iz 
nautike danas ne uvažava realnu situaciju pojedinih destinacija, umanjujući njihovu realnu snagu. 
Murter, koji ima tri marine na području općine, kao i kornatskog arhipelaga koji se nalazi u teritoriju iste 
općine, svakako je najjača nautička destinacija u našoj županiji. Marina Hramina sa svojim charterima, 
tranzitnim gostima, kao i ugovornim gostima ostvarila je 79.327 noćenja što je povećanje od 4 % u 
odnosu na prošlu godinu. Do 31.08.2013. g. naplaćeno je ukupno 453.577, kn boravišne pristojbe 
(bruto iznos: 697.811,00 kn) što predstavlja povećanje od 3 % u odnosu na prošlu godinu.Povećanje 
zaduženja ukupnog iznosa boravišne pristojbe uz relativno smanjenje ostvarenih noćenja može se 
dovesti u korelaciju sa izdanim novim rješenjima za iznajmljivanje u privatnom smještaju (ukupno oko 
40 novih rješenja). To ne znači nužno da u Murteru imamo određen broj novoizgrađenih objekata za 
smještaj, već to, da neki naprosto nisu imali adekvatno rješenje za iznajmljivanje.  

Do 31.08.2013.g. naplaćeno je ukupno 137.150,00 kn turističke članarine (bruto iznos: 210.928,00 kn) 
što predstavlja povećanje od 7 % u odnosu na prošlu godinu.  

Do 31.08.2013. g. prema općinskom transferu doznačeno je 113.000,00 kn 

Do 31.08.2013. g. podmireno je 120.000,00 kn obveza prema kreditima. (glavnica)  

Kroz 2013 . godinu sudjelovali smo u nizu promidžbenih i marketinških aktivnosti: 

1. Düsseldorf (Njemačka), Boot; sajam 
2. Zagreb, Sajam Nautike 
3. Wroclaw i Krakow (Poljska), Roadshow prezentacija 
4. Prag (Češka), Roadshow prezentacija 
5. Avanturist festival 2013, Jarun, Zagreb: „Latinsko idro na jarunu“  
6. Daruvar, Vinodar 2013, sajam; „Murterski pir u Daruvaru“ 
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Ovo ljeto imali smo jedno od najbogatijih programa u županiji. „Murtersko lito 2013“ sadržavalo je 
pregršt manifestacija, kako kulturnih i tradicionalnih tako i zabavnih. U tri mjeseca glavne sezone 
uspjeli smo gotovo svakodnevno pružiti našim gostima zanimljive događaje. Na taj način že limo svim 
gostima pružiti jedinstveno sjećanje na njihovo ljetovanje i razlog da se vrate. Naše aktivnosti u 
budućem periodu prije svega će biti „okrupnjivanje“ i osnaženje privatnog smještaja. Mi danas imamo 
brojne upite gostiju vezanih za vansezonske aktivnosti na našem otoku i tu vidimo prilike za uspješniju 
i dužu po sezonu. Prije svega želimo se obratiti sportašima i ljubiteljima aktivnog odmora. Mislimo da 
je Murter idealan za niz sportskih i avanturističkih aktivnosti. Upravo u povezivanju raznih oblika 
turističke ponude, uvjereni smo da ćemo se lakše obratiti ciljanim tržišnim skupinama 
 
IZVJEŠĆE O RADU KNJIŽNICE U PROTEKLOJ GODINI 
Osim uobičajenih poslova posudbe i pružanja knjižničnih usluga svojim korisnicima (korištenje 
interneta, ispis dokumenata, predstavljanje knjiga i autora, organizirani posjeti djece iz vrtića i učenika 
OŠ Murterski škoji, organiziranje književnih i pjesničkih večeri, sudjelovanje u nacionalnoj manifestaciji 
„Noć knjige“, itd.), Knjižnica je u protekloj godini: 
u suradnji s TZO Murter-Kornati organizirala drugi ljetni sajam knjiga „Lito s librun“, na kojem se 
predstavilo dvoje autora: Alisa Krnić s netom izišlim vodičem „Šibenik – upoznajte grad i njegovu 
okolicu“ te poznati hrvatski pisac za djecu Hrvoje Kovačević; 
spremno prihvatila organizaciju „Murterskoga pira“, s kojim smo se predstavili u Daruvaru na 
najvećem hrvatskom sajmu vina u sklopu kojeg se održala svojevrsna smotra folklora; 
sudjelovala u organizaciji „Murterskoga pira“, manifestacije u sklopu Murterskoga ljeta; 
zahvaljujući Ugovoru s Ministarstvom kulture (Program javnih potreba u kulturi RH za 2013. godinu – 
natječaj) o korištenju sredstava Ministarstva za potrebe opremanja ustanova u kulturi, nabavila 
dodatne nove police i stalak za multimedijalnu građu, čime je završeno opremanje Knjižnice; 
do 1. kolovoza nabavila 44 nova naslova knjižne i neknjižne građe u vrijednosti 41.819,78 kn (na 
godišnjoj razini za nabavu knjiga Ministarstvo kulture odobrava 45.000,00 kn,  osnivač 24.000,00 kn, a 
ostalo su vlastita sredstva); 
s dodatnim 121 naslovom do 1. rujna obogatila knjižnični fond zahvaljujući otkupu Ministarstva kulture 
za 2013. godinu (vrijednost 20.218,64 kn); 
do 25. rujna evidentirano 496 članova Knjižnice – pokazatelj stalnog rasta broja članova, više od 
pedeset posto premašena brojka o broju članova s obzirom na broj stanovnika iz  Standarda za 
narodne knjižnice Ministarstva kulture RH. 
 
DVD -Murter 
Dobrovoljno vatrogasno društvo Murter-Kornati protupožarnu sezonu je započelo 01.06.2013. godine. 
Sezonski je bilo zaposleno 8 vatrogasaca sa položenim vatrogasnim ispitom i obavljenim lječničkim 
ispitom koji su bili u pripravnosti od 0-24 sata. Ovom prilikom želimo istaknuti da smo i ove godine 
uspješno obučili 9 novih vatrogasaca te sada brojimo 20 obučenih vatrogasaca. Možemo se pohvaliti 
činjenicom da imamo i jednog ženskog člana društva a to je Željana Anitć-Žaki, jedna od tri sveukupno 
u Šibensko-kninskoj županiji. Društvo je bilo aktivno na području cjele županije. Na poziv županijskog 
operativnog centra otišli smo u pomoć kolegama na područje vodičkog zaleđa. Brojimo oko 30tak 
intervencija i od toga 18 požara otvorenog prostora jedna tehnička intervencija u prometu, dva požara 
objekta, šest tehničkih intervencija otklanjanje, piljenje srušenih stabala, 10tak provjera raznih dojava i 
preventivnih djelovanja. Dvd je bio na pomoći komunalnom društvu Murtela u obavljanju raznih 
komunalnih poslova. Radili su i za TZ Murter-Kornati na organizaciji raznih kulturnih događaja. Članovi 
društva će u narednom periodu posjetiti osnovu školu i dječji vrtić u Murteru gdje će educirati mlade 
kako nastaje požar i kako ga spriječiti i što napraviti u slučaju požara. Dvd Murter-Koranti službeno 
završava protupožarnu sezonu 30.09.2013. godine ali i dalje ostaje na usluzi žiteljima Općine Murter – 
Kornati u bilo kojem pogledu.  
I na kraju važna napomena da je dvd Murter-Kornati ove godine po prvi puta vršio i protupožarni 
nadzor i preventivu i u NP Kornati. 
 
Svim skupa hvala ljepa na pažnji.  
 

Nino Putniković: bilo bi dobro da mi ovo izvješće dobijemo sa materijalima pa bi ga mogli i 
prokomentirati. Ja bi sam o par stvari što sam zaposao, što se tiče pauka ja sam postavio 
krivo pitanje jer po ovome što je prijavljeno 173 puta su digli auto i po naplati te kazne dečki 
rade u minusu, ako moraju platiti 20 000 kn ili koliko već dođe koncesija kad se uzme gorivo i 
troškovi to je stvarno mali novac. Onda ih je potpuno za razumiti što dižu od reda. Stvarno se 
stiče drugačiji dojam. Zanima me ovaj odabir inženjera za nadzorni ... 
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Vedrana T. Šandrić: to vijeće odlučuje a mi imamo samo jednog predstavnika.  
Nino Putniković: da li se ponovio slučaj da je od izvođača taj nadzorni 
Ivan Božikov: nije do sada bija, uvik se posebno bira i uvik ga biraju Hrvatske vode  
Nino Putniković: kad se ono kopalo dva puta onda je rečeno da taj nadzorni nije obavio 
posao kako treba pa je onda rečeno da je nadzorni bio iz izvođača 
Mate Skračić: nadzorni inženjer ne smije biti iz tvrtke izvođača, on je neovisan .. 
Nino Putniković: onda sam ja nešto krivo skužio. Drago mi je da naši cijenjeni arhitekti 
sudjeluju u projektiranju tih tradicijskih mula, takva informacija nije po Murteru, ali to je super 
stvar.  
Ivan Božikov: ne govorim o projektiranju... 
Nino Putniković: to je za onaj plan od Nike Bašića što je u ladicama već 20 godina 
Ivan Božikov: tako je  
Nino Putniković: isto mi je novina da je skladište pod butinom izabrano za postav stalnog 
muzeja  
Vedrana T. Šandrić: to sve zavisi od predradnjama koje smo sad počeli, ako uopće dobijemo 
taj prostor 
Nino Putniković: ali on je u koaliziji sa prostornim planom 
Vedrana T. Šandrić: nije 
Nino Putniković: ja sam bio uvjeren da je prostorni plan općine treba još imati jednu raspravu  
Vedrana T. Šandrić: ako bude otvorena još jedna rasprava imati će je 
Nino Putniković: mislim da je pod Butinom prošlo sve, jeli tako 
Vedrana T. Šandrić: da, grubo rečeno iskorišteno je sve 
Nino Putniković: a prostorni plan općine nije iskoristio sve, ali načelnik je rekao da je sve 
iskorišteno i da se ide ishodovati dozvola i da dolazi na vijeće na glasovanje  
Ivan Božikov: ja sam lipo reka da su sve predradnje napravljene a to su dvije javne rasprave 
nakon kojih ide prikupljanje suglasnosti a nakon toga se ide na općinsko vijeće.  
Nino Putniković: znači nema više rasprava 
Ivan Božikov: ne 
Mate Skračić: kako kad je prekinuta ovo ljeto 
Vedrana T. Šandrić: nije prekinuta ona je završena u roku  
Mate Skračić: prekinuta 26.07. i jutros smo mi donili vama načelniče na ruke dopis o 
nastanku tih javnih rasprava, jedne i druge da vas molimo da kontaktirate izvođača plana da 
se... 
Ivan Božikov: možemo kontaktirati zajedno 
Mate Skračić: možemo, znači nisu rasprave završene  
Vedrana T. Šandrić: formalno rasprava traje od do, ako govorimo o formalnom trajanju javne 
rasprave to je završena priča  
Mate Skračić: onda se sad nastavljaju neformalne  
Vedrana T. Šandrić: po meni ne znam na koji način.  
Boris Bašić: mi smo iznjeli naše razloge zašto smo to tražili i donijeli smo kao vijeće jednu 
podlogu, tražili smo prekid i nastavak ... 
Vedrana T. Šandrić: ne možete tražiti prekid kad je već bila okončana. Idemo dalje to je 
pitanje koje je ostalo otvoreno pitanje da li je ta odluka zakonita ili nije, ali to je u postupku 
sada vidjeti ćemo što će biti.  
Boris Bašić: očekujemo odgovor u tom smislu.  
Mate Skračić: sve pohvale načelniku na iznesenom izvješću,ja bi samo apelira na jednu 
stvar, taj kapitalini projekt kanalizacija da mu se pristupi stručnije sa naše strane. Neka smo 
mi jedni u tom vijeću ali mi smo ti koji ćemo tu kanaliazaciju koristiti. Ja se javljam 
dobrovoljno da budem kao savjet, ne mogu biti službeno ali mogu doći poviriti i savjetovati 
nešto. Znači da pratimo to da se radovi rade kako triba.    
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3.Izvješće o polugodišnjem ostvarenju Proračuna 2013. 
 

Mirna Donđivić: ovja polugodišnji izvještaj i punjenje proračuna u odnosu na prošlu godinu i 
pretprošlu godinu da je jako dobar da je 43% ostvarenoga. Da se ovaj proračunski manjak 
od 31.12. da je na šestomjesečnom smanjen od 450 000 kn na 72.000 kn, a gledajući što 
nije stvar, jer ovo je polugodišnji, gledajuči razdoblje do 20.9. mi smo ostvarili tako reči još 
30% proračuna. Ako se proračun bude punija ovako da ćemo mi možda prvi puta probiti 
proračun  
Viktor Banov:  ima još zemalj 
Mirna Donđivić: nije to, to je izdvojeno, zemlje su izdvojene 808.000 kuna se dobilo 
namjenskih sredstava za zemlje, a ovo su opći prihodi i primici do 20 .9. mi smo već 
uprihodovali oko sedam milijuna i šesto tisuća. Tako da je u ova dva miseca..punjenje 
proračuna je i najveće u ovom tromjesečju, 7,8 i 9 misec, ali ne virujem da će sada stati. Naš 
je proračun deset milijona i sedamsto to je realni proračun. Nikad ga nismo ostvarili ali ove 
godine će biti ostvaren.  
Tome Juraga: ja bi se samo osvrnija na prihode oni jesu povečani i to se može pozdraviti. Ali 
se mora naglasiti da u principu nisu zavisili od općine ovi glavni koji su digli sumu na nijedan 
način, znači tu su neki trendovi koji su sada, neke zakonske procedure legalizacije  
Mirna Donđivić: mi smo prihod od porezna na nekretnine i prihod od poreza komunalnog 
doprinosa to je općinski porez koji je ove godine porasta što ne znači u prošloj godini kad se 
nije radilo i gradilo. To je uvik bija naš najveći prihod.  
Tome Juraga: ja samo oču reči da su to stvari koje ne ovise niti o meni ovdi ...ne kažam ja da 
vi loše radite nego niti bi o meni ovisilo niti o vama. Ovise o tome koliki je promet nekretnina 
u Murteru. Toliko se sliva u proračun.  
Mirna Donđivić: taj prihod je dok su bila bolja vrimena bija daleko veči.  
Tome Juraga: možemo reči da je porez i prirez na dohodak pao. Da je to isto nekakva vrst 
privredne aktivnosti koja je očito smanjena jer je manje dohotka. Prihdi su porasli to je 
činjenica isto tako je činjenica ovo što je Viktor reka da je uprihodovano u veljači 808.000 
kuna za zemljište, činjenica je da je na rashodovnoj strani uvjet za prodaju toga zemljišta 
namjensko korištenje za kupnju ili kolektora ili zemlje oko kolektora i mislim da je to stav koji 
moramo svi prihvatiti i kojeg se moramo do kraja ovog proračunskog razdoblja držati. Znači 
da ovih 800 000 koje smo primili one moraju biti namjenski utrošene na to poljoprivredno 
zemljište ili kolektor u tom iznosu do kraja godine. Do sada je 278 000 bilo isplačeno ... 
Mirna Donđivić: ali li do sada je , zato jer nisu svi ugovori bili potpisani nego tek u 6 misecu 
ali do sada do 20.09. priko 500.000 isplačeno oni su u masi nisu na izdvojenom računu.  
Tome Juraga: jedan udio u porastu je prodaja grobnih mjesta. U tom poslu je trošak 380.000 
kuna a prihod je od sada 410.000 kuna, a planira se uprihodovati 600.000 kn, prodajom 30 
grobnih mjesta po 30.000 kuna i to se namjerava napraviti do kraja godine.  
Mirna Donđivić: ne do kraja godine, neki su platili sve, neki u tri rate još ima malo 
Tome Juraga: zatim, oko 130.000 kuna je prebačeno Murteli na različite usluge koje Murtela 
za održavanje ponogona po tom komunalnog programu napravila za općinu. I Murteli je 
također prebačeno sa vida naknade iz fonda za odvoz smeća 292.000 kuna. Čisto radi grupe 
vijećnika ja sam zatražija te dokumente Ana je jako ljubazna bila i rekla da je direktor 
zaključa svoj ured i da je kompjuter pod lozinkom pa da ona nije u mogućnosti te papire dati. 
Slijedeća stvar koju bi istaknija to su utrošci električne energije. Postoje one standardne 
stvari u toj bilanci koje nisu ni za osporiti to su normalni troškovi, međutim postoji jedan 
kategorija elek.energija ostala 72.000 kuna i sad kad se ide malo dublje u to vidi se da 
postoje određena brojila , jedno brojilo negdje ovdi na Hramini koje ima 4.000 kuna račun u 8 
misecu koje je lgavnoj u toj listi, ima 10tak brojila, ja pretpostavljam da je to na rivi, koje 
izgleda općina plača a nitko to ne kontrolira, ne očevidnika to su ti ljudi koji to koriste, to je 
jedan trošak koji je značajan na tima brojilima zašto pustiti da se ta struja tako troši. Druga 
stvar koja mi je zapala za oko, to je struja u dvorani, koja je cca 82.000 kuna ta struja je 
velika s obzirom da se ta dvorana grije na lož ulje ja nemam drugo nego da pomislim da se 
dio peroda ona grijala na struju. Ja bi molija da se nekoga operativno zaduži za to. Slijedeču 
stvar na koju bi samo skrenija pozornost. Znam da postoji različiti plan tih donacija u sportu 
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ali se stiječe dojam da se te donacije ipak na kraju daju onako kako se ljudi javu. Mislim da bi 
tribalo u tom segmentu malo jasnija pravila odrediti da se oni projekti, one udruge koje imaju 
nekakvu važnost koje imaju ugleda dalje Murtera koje imaju nekakvu perspektivu koje su 
orijentirane na mlađe dobne skupine da se oni nekako i financijski stave u prioritete. To je 
ajmo reči opisno opažanje. Još jedan stvar, ovaj reprogram kredita koji je dogovoren 
postojećeg ne novog on je na 10 rata, ta rata je  
Mirna Donđivić: 30.000 kuna   
Tome Juraga: to će isto opteretiti rashodovnu stranu, još jedna stvar koliko sam ja vidija 
faktura za vrtić je oko 30.000-40.000 kuna to je ono što se plaća ...to je još jednom 
pokazatelj da je bi na pitanju vrtića stvarno trebalo raditi bez obzira na da se to ne shvati ko 
nekakvo političko podbadanje ili nego se ozbiljno toga uvatiti je to je rata koja pokriva anuitet 
pristojnog kredita. Pustimo mi EU i fondove, daj Bože da to realiziramo, ali ajmo skupiti 
snage i ajmo ovu ratu koju plačamo ...i još imam jedno opažanje vezano za reprezentaciju 
moram naglasiti prije nego ovo kažem da reprezentacija općine u iznosu od 50.000 kuna 
uopće nije velika, u ovom proračunu i to je za pozdraviti. Ali moram primjetiti da je ona 
skočila u ovih 6 mjeseci u odnosu na prošlu godinu za duplo, pa me zanima koje su to 
aktivnosti u prvih 6 miseci poduzete da je bilo toliko više promidžbe koja je ostvarena u 
tima..to us pretežno ugostiteljski objekti. 
Ivan Božikov: hvala na ovom iscrpnom izlaganju, a u najvišem djelu konstruktivnom to se 
mora priznati. Izostala je jedna stvar u tome i to ona na početku, a to je zahvaliti se načelniku 
i voditelju financija što je na usluzi na način kako je na usluzi. Jer da u bilo kojoj drugoj općini 
ovako dobivate servirane..ovako sigurno ne bi dobili servirane dokumente pogotovo 
susjednoj ili onoj južnijoj doli. Ali to je naša kvaliteta uz jednu napomenu ne može se sve reči 
ni odgovoriti u dva dana po tri ure sidenja u knjigovodstvu niti se to može kvalitetno 
prokomentirati tako da vas ja po tko zna koji put pozivan da češće dođete u općinu da se 
više razgovara kao vječnik sa načelnikom i onda će biti puno lakše. Što se tiče troška vrtića 
pa u tom vrtiću netko radi. To je za plače djelatnika. Tih 35.000 kn ne daješ tamo za plaće 
daješ vamo. Ne možeš to iskoristiti za ratu kredita.  
Mirna Donđivić: tri djelatnika i dvi tete.... 
Ivan Božikov: murtersku dicu čuvaju 4 tete kuvaju tri domačice još dodaj ravnateljici, podiliti, 
pedagogica i vodu i struju i ostalo. Pa vidi koju su to troškovi. Što se tiče reprezentacija ništa 
onoga nema na što se eventualno cilja, a što se događalo u petom misecu . tu moram 
razočarati. 
Boris Bašić: nije razočarenje, nego je kolega pohvalio...što se tiče prava na pristup 
informacijama i građanstvu a pogotovo vječnicima nemojmo se pozivati na neke loše običaje 
i loše primjere nego dajmo dobar primjer. Mi smo predstavnici  ovih ljudi tu mi imamo pravo 
znati i dobiti informaciju. Nije to vaš poklon nama, nego to je vaša obaveza.  
Ivan Božikov: upravo to i radimo I želimo da se to zna.  
Tome Juraga: što je sa ovom elek.energijom u dvorani? 
Ivan Božikov: ne znam ja to sad, dojdi pa ćemo viditi.  
Mirna Donđivić: tri miseca zimska se grijalo na struju. Inače dvorana troši 7-8 tisuća misečno 
ali valja nije bilo nafte.  
Tome Juraga: kakav je odgovor na ovo pitanje vezano za Murtelu. Meni je Ane rekla da 
pošaljem zahtjev, ja ga pošaljem a ona mi kaže da mi nažalost ne  može dati jer je kompjuter 
pod lozinkom. Mislim da to ne može biti pod lozinkom.  
Ivan Božikov: meni nije jasna jedna stvar. Zašto tjerati djelatnicu koja nema ovlasti na nešto.  
Tome Juraga: ona je rekla da direktora nema, a kompjuter je zatvoren i da nema pristupa.  
Ivan Božikov: ne može ti dati dokument bez odobrenja predsjednika Uprave.  
Tome Juraga: ja te pitam za zatvorena vrata, za kompjuter 
Ivan Božikov: vrata nisu zatvorena, svaki kompjuter ima lozinku, ona nema te ovlasti.  
Tome Juraga: to je u redu, ali do kada će to tako biti.  
Ivan Božikov: nije on pravi direktor da ide na godišnji.  
Boris Bašić: ajmo reči da će se to riješiti kroz tjedan dana. Jesmo li se složili sa time? 
Ivan Božikov: ne možemo se složiti, ima se direktor pa neka se sa njime dogovori. Kad si 
posla zahtjev 
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Tome Juraga: danas oko podne. Malo ispitaj pa vidi. Nije problem ni da bude za 5-6 dana.  
 

o Izvješće o polugodišnjem ostvarenju Proračuna 2013. prihvaćeno je JEDNOGLASNO 
 

4. Izvješće o stanju zaštite od požara 
 

o Izvješće o stanju zaštite od požara prihvaćeno je JEDNOGLASNO 
 

5. Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara 
 

o Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 
6. Pismo ravnateljice narodne knjižnice i čitaonice 

 
Dragica Bašić: mene zanima tko je određivao točke dnevnog reda? Tko sudjelije u 
formiranju.  
Mateja Bašić: pa predsjednica vijeća i načelnik.  
Dragica Bašić: zato što točka dnevnog reda piše Pismo ravnateljice narodne knjižnice i 
čitaonice, dakle to mi pročitamo malo popričamo i to je to. Nema donošenja prijedloga 
odluka, zaključaka tu se radi samo o pismu. Šta mu tu donosimo.  
Mate Skračić: trebalo je formulirati u dnevnom redu. To je formulacijska pogreška. Što se 
mene tiče tu nema prepreke za donošenje pravilnika.  
Mateja Bašić: po meni isto nema nikakve prepreke da se ovo ne stavi na glasovanje.  
Vedrana T. Šandrić: po meni ima prepreke jer je ovo napisano na način da ne odgovara 
zakonu.  
Nino Putniković: meni je žao Vedrana što nisi reagirala ranije. Jer je bilo slučajeva u zadnjem 
sazivu u zadnje 4 godine onda ste se našli …mi možemo sazvati sjedicu vijeća sutra pa 
onda pravom formulaciom  
Vedrana T. Šandrić: može tebi Nino biti krivo i pravo a ja sam vijeće upozorila da oblik akta 
mora biti napisan, odnosno da ne može biti pismo nego prijedlog zaključka, odluke, 
pravilnika bilo koje vrste i tko je podnosilac prijedloga,jedna trečina viječnika, načelnik. Ja 
sam to upozorila prije sjednice pa sam dobila pisma. Tako da ja nisam pisala prijedlog, ja bi 
napisala da mi je predlagač dao ono što hoće.  
Dragica Bašić: predsjednica vijeća je bila upoznata da se piše na drugačiji način 
Mateja Bašić: Vedrana oprosti ja nisam tako tebe razumila  
Vedrana T. Šandrić: bili smo na razgovoru kod načelnika za dogovor dnevnog reda, ja sam 
rekla kako treba napisati i to sa predlagačem. Trečina viječnika je predlagač 
Mateja Bašić: ja nisam tako razumila 
Vedrana T. Šandrić: isto tako je sa pismom Borisa Kurkuta  
Nino Putniković: onda koje je riješenje Vedrana?  
Mate Skračić: preformulirati ćemo to i onda ćemo na drugoj jednici.  
Nino Putniković: ja bi da to bude odmah sutra. Malo sam iziritaran. Znamo kako je 
funkcioniralo vijeće, tu sam već 8 godina. Niti je bilo vijećničkih pitanja, niti je bilo razgovora, 
večina je bila tu i moga sam se ja buniti, govoriti ali  to je bilo tako. Smatram da nije bilo 
dobre namjere u ovom slučaju.  
Ivan Božikov: opet ponavljam,mora postojati komunikacija. Ne može se na ovaj način 
funkcionirati.  
Nino Putniković: ja predlažem da se sjednica prekine i sutra nastavi. 
Vedrana T. Šandrić: konkretno ću pitati za pismo Borisa Kurkut, tko je predlagač,čega..dajte 
mi to, prijedlog zaključka, da se donese odluka, kakva.  
Boris Bašić: da se li to pismo može prokomentirati bez donošenja odluke.  
Viktor Banov:  zašto ne.  
Ivan Božikov: može.  
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Viktor Banov:  ako je u pismu pravilnik ja ne vidim da mi to ne možemo raspraviti i usput 
usvojiti pravilnik.  
Dragica Bašić: da li u ovom pismu piše predmet:zamolba za zapošljavanje stručne osobe na 
određeno vrijeme. Da li piše prijedlog pravilnika, odluka o osnovici jel to piše  
Viktor Banov:  mislim da je predsjednica vijeća dovedena u zabludu i smatram da nije njena 
greška.  
Vedrana T. Šandrić: nego moja greška, ja se sa tim neču složiti i bez daljnjeg treba više 
suradnje viječnika kao predlagača odnosno načelnika bila koga kao predlagača, jer da sam 
ja išla ovaj predmet obraditi kao točku dnevnog reda za sjednicu onda bi rekla da se ne 
može ovako pravilnik napisati iz više razloga. Prvo zakonska osnova nije točna, zakon se 
promjenio, osnova za donošenje pravilnika nije ni danas promjenjena zakon o knjižnicama, 
nego su druga pravila, drugi su odnosi, kako se određuju koeficijenti, temeljem kojih 
osnovica, kako se određuju osnovice i ima još puno toga što bi rekla.  
Mande T.Ježina: državna revizija je bila početkom 2011. godine od tog vremena Vedrana 
koliko sam puta pitala o koeficijentima, o izračunu plače  
Vedrana T. Šandrić: koga? 
Mande T. Ježina: tebe.  
Vedrana T. Šandrić: jesam li ti rekla da mora biti prema našim koeficijentima. Ako si napisala 
prijedlog akta i ako ovaj akt nije u skladu sa zakonom, a nije, prepisan je, gledajući po 
sistematizaciji radnih mjesta, tamo se ne slažem sa onim što mi imamo. Ne slaže se sa 
šemom naših radnih mjesta, u knjižnici. Treba reči čime se knjižnica bavi a čime ne.  
Mande T.Ježina: zakon o knjižnicama jasno govori čime se knjižnice u Hrvatskoj bave  
Vedrana T. Šandrić: da ali ti imaš registraciju za druge djelatnosti i zaposlene djelatnike za te 
djelatnosti.  
Mande T.Ježina: ali ja nisam u skladu sa zakonom 
Vedrana T. Šandrić: ali nisi ni u skladu za registracijom, akmo to riješiti ali zajedno 
Mande T.Ježina: ja sam to nastojala dvije godine.  
Vedrana T. Šandrić: ne na ovaj način. Nemoj mene prozivati da sam ja kriva što ti nemaš 
akte. Neču ja pisati tuđe akte, ajmo sad reči u čemu je greška. Osnovica, koeficijeti 
usklađeno nije. Donijeti ovaj pravilnik bez usklađenja sa zakonom  i uredbom bi bilo krivo, jer 
ne može se staviti ni ova osnovica ni ovaj koeficijetn.  
Mande T. Ježina: zašto? 
Vedrana T. Šandrić: Zato što osnovica mora biti izračunata prema onome tko te plača, a 
plača te proračun općine.  
Mande T.Ježina: zašto je svim knjižnicama u šibenskoj županiji gradovi i općine donose 
odluku o plačama i izračun koeficijenata i vežu se za koeficijente gradova i općina samo ja 
ko prosjak moljakam godinama da mi se to napravi pa evo sad sam pokušala sama. Ne 
možemo iči mimo zakna o knjižnicama koje ne predviđa radna mjesta, osim onih koje 
predviđa.  
Vedrana T. Šandrić: da, ali onda moraš registraciju mjenjati.  
Mande T.Ježina: ja imam tu upis u trgovački sud, možemo pogledati.  
Mate Skračić: ako je knjižnica za nešto registrirana ne mora značiti da taj čas mora imati tu 
djelatnost aktivu 
Vedrana T. Šandrić: da ali ona ima zaposlenog djelatnika za druge djelatnosti. Vedranko radi 
djelatnosti i djelatnik je knjižnice.  
Mande T.Ježina: nije on djelatnik knjižnice ako ja njega ne vidim mjesecima.  
Vedrana T. Šandrić: reci da je u tome problem. Ako je sistematizacija takva da oče smjeniti 
jednog djelatnika i da stavljaš 4 knjižničara, 1 čistačicu koju nemaš niti je možeš imati  
Mande T. Ježina: to je teoretski tako, to je pretpostavka, da može imati u dogledno vrijeme.  
Vedrana T. Šandrić: ja se sad pitam koja je svrha tog pravilnika. Po tebi to je preduvjeti za 
rješavanje jednog djelatnika  
Mande T. Ježina: ne želim se ja nikoga riješiti  
Vedrana T. Šandrić: ali ga nema u pravilniku.  
Mande T. Ježina: može njega općina zbrinuti na nekom drugom mjestu.  
Vedrana T. Šandrić: reci onda da izmjenimo te stvari.  
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Mande  T. Ježina: kroz knjižnicu se želi proturiti neki društveni centar što nije u skladu ni sa 
čim. Ako je knjižnica knjižnica je, postoji jasan zakon. 
Vedrana T. Šandrić: drugim riječima ti sa ovakvim pravilnikom zapravo dovodiš indirektno 
...ja se pitam koja je svrha donošenja pravilnika u kojem nema djelatnika koji postoji.  
Mande T. Ježina: svrha donošenja pravilnika o plačama je obveza, to je jedan opći akt kojim 
se izračunava plača.  
Vedrana T. Šandrić: tako je.  
Mande T. Ježina: što se mene tiče osobno smatram da sam jedina zaposlena u knjižnici i 
jedina osposobljena za rad u knjižnici. Mene nema tko mjenjati kad idem na godišnji.  
Mate Skračić: ja predlažem s obzirom da je ovaj akt ne važeći, ako se svi složite da se u 
hitnom roku donese i uskladi ovaj akt sa zakonom, sa statutom i registraciom. Znači sve te 
predranje i ako treba izmjena na trgovačkom sudu i da se donese pravilnik koji je u skladu sa 
zakonom, da nemamo problema sa revizijom. A o tom zaposleniku koji je formalno zaposlen 
a u knjižnici ne radi se može porazgovarati i nači njemu mjesto koje on radi. Čovik radi, znači 
mora biti negdi i prijavljen.  
Ivan Božikov: ispada kada smo mi dvi države u istomu hodniku. Ja se čudim kako do toga 
dolazi iz prostog razloga što nemam pojma da mi uopće ne surađujemo. Općina Murter – 
Kornati je jedna od rijetkih općina u županji koja ima knjižnicu i od samog svog osnutka 
potiče, održava njen rad bez obzira na sve nepravilnosti i pravilnosti tijekom njenog 
postojanja i kroz djelatnike i kroz voditelje i direktore kako u početku tako i danas. Zašto 
vedrana kaže vezano za sami smisao osnutka knjižnice. Smisao osnutka je bio taj koji je 
danas na trgovačkog sudu. Koliko je to u koaliziji sa zakonom da se moramo sad ovako 
natezati u istom hodniku, ne znam. Ja samo znam bar od kad sam ja a isto tako kad je bija 
moj prethodnik bar što ja znam kao vijećnik da smo knjižnicu uvijek u sjenu pratili, podržavali, 
financirali, sufinancirali i uvik je sve štimalo. Ne znam što je to sad tako strašno. Da se ne 
može sesti za stol i viditi kolika će to plača biti, kolika se traži plača, zašto se traži tolika, 
možemo li mi toliko platiti, koliko će to sutra guštati, pitanje je uopće hoće li ova institucija 
opstati, hoće li ona moći postojati nakon isteka kreditnog zaduženja krajem ove godine. Jer 
ako vi opet donesete istu odluku koju ste donili ovo lito kjuzo butiga I knjižnica I sportske 
udruge, jer ne mora značiti da će banka imati razumjevanja po novoj godini  
Nino Putniković: zavisi o vama 
Ivan Božikov: ne zavisi o vama.  
Nino Putniković: mi smo podržali i polugodišnje izvješće jer smatramo da je kvalitetno  
Ivan Božikov: kvalitetno je bilo i obrazloženje zašto smo se zadužili za milijon i trista, ali 
nema veze, nečemo se vračati. Ja samo kažem što bi bilo kad bi bilo. Nije baš tako 
jednostavno, nije sve to došlo iz neba. Nikad nije bio problem u sezonskoj djelatnici, svake 
godine smo je imali.  
Boris Bašić: očito je izostala komunikacija. Ajmo to riješiti na način da se ova točka skine sa 
dnevnog reda, da se Mandica i pročelnica nađu i usklade stvari. I da to bude u jednom 
razumnom roku.  
Vedrana T. Šandrić: meni i dalje ostaje ne riješeno pitanje jeli mi mijenjamo statusno pitanje 
ili ne mijenjamo. To je stvar vijeća. Tu se radi da li je samo knjižnica ili je to ustanova u kulturi 
koja objedinjuje druge djelatnosti.  
Mate Skračić: ja mogu reči svoje mišljenje. Dok je društveni centar postojao koji je meni u 
srcu dok je Ante Brico bio tu, dok je funkcioniralo da je bila jezgra kulture, dica su se igrala 
učila instumente onda je imalo taj puni smisao, ako već knjižnica radi kao knjižnica i ima 
jednu i osnovnu djelatnost možda formalno preko nje se obavi neka predstava, koncert ali 
nema tu istinsku aktinost onda po meni ajmo to odjeliti. Neka bude knjižnica samo 
knjižnica...ili pitajmo zašto to nije tako...a nije tako jer ... 
Ivan Božikov: ajmo razgovarati 
Mate Skračić: ajmo razgovarati, načeli smo očito jedan tvrd orah i očito ga svi odbijaju od  
sebe godinama i biti će i dalje ako ga ne rješimo.  
Ivan Božikov: niti je tvrd orah niti će se nešto revolucijonarno dogoditi to najavljujem odmah.  
Mande T. Ježina: kad sam je primljena na mjesto v.d. ravnateljice u natječaju se jasno tražio 
ravnatelj knjižnice a nakon što sam bila primljena shvatila sam da nikome nije u interesu 
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knjižnica nego sam ja trebala organizirati zabavu i kulturu kroz ljeto i ja sam odradila to prvo 
ljeto i nakon 6 miseci sam sam primljena u stalni radni odnos. Po mišljenju bivšeg načelnika 
u knjižnici može raditi svatko i dandanas je ista situacija sa tom knjižnicom. Imam prijedlog 
Tisno se sprema otvoriti knjižnicu ajmo zbrinuti ovu građu ako je knjižnica toliki proračunski 
teret, zbrinuti građu i police dajmo Tisnome i rješili smo problem.  
Mate Skračić: nije dobar prijedlog.  
Ivan Božikov: ako je knjižnica teret ponavljam nikad nije bila niti će ikada biti. Znam da ima 
onih koji bi volili da se u Murteru manje nečeg događa i manje sadržaja ima a da u Tisnome 
ima više.  
Boris Bašić:ajmo pokušati skinuti ovu točku s dnevnog reda i pokušati nači rješenje.  
Mande T. Ježina: ja se slažem.  
Vedrana T. Šandrić: ako općinsko vijeće smatra da je sva djelatnost onog što se zamislilo da 
se sve to skupa ogoli na ono što je najvrijednije a to je knjižnica a da se sve ovo drugo 
marginalizira odnosno pobriše i nema više drugih djelatnosti unutar te ustanove onda treba 
razmisliti da li za te djelatnosti osnovati ustanovu unutar kojeg bi moga biti knjižnica ili za 
takve druge djelatnosti osnovati zasebnu ustanovu ili tu djelatnost prebaciti na općinu koja ne 
može imati nikakav posebni odjel za kulturu a to u općinama ne funkcionira jer ta osoba nije 
samostalna u svom poslu pa je i manje kreativna. Treba razmisliti koji oblik imati ustanove da 
...mene osobno smeta,Murter je sa dramskim amaterima poznat i o njima se priča a sad 
odjednom nema ni glave ni repa. Šteta. Ajmo na način da se osnuje zasebna ustanova, treba 
točno odvagnuti kako sve to skupa izbalansirati.  
Ivan Božikov: kako nisi mogla uređivati kulturno ljeto skinuli smo taj teret i zaposlili jednu 
osobu i sad to radi TZ zašto do sada nije radila to pitajte mog prethodnika, meni je žao što se 
time ne bavi aktivnije ako već postoji registracija ali i o tome se treba razgovarati, možda 
nema potrebe za svim ovim. Ajmo u dogovoru nači neko riješenje.  
Mateja Bašić: ja imam prijedlog da skinemo ovu točku i da se u tjedan dana ... 
Nino Putniković: zašto tjedan dana, slijedeće vijeće  
Ivan Božikov: stavi za slijedeće vijeće.  
Mate Skračić: da se u tjedan dana započme sa tim sastancima. I drugog zaposlenika na 
sastanak.  
Tome Juraga: smatra se da je pismo pročitano svi smo upoznati i na slijedeće vijeće donosi 
se odluka u dogovoru sa pravnom službom. Jel to u redu? 
Svi: je!  
 

7. Pismo udruga “Latinsko idro” 
 
Boris Bašić: ako ste svi pročitali pismo, ja sam se potrudio i predložio bi zajedno sa 
kolegama jedna koncept odgovora na to pismo. Nema zaključka samo odgovor u ime 
načelnika i vijeća. I ako se slažete ja bi da takav odgovor ide. Da se na takav način ova točka 
riješi. 

Poštovani,  
odgovarajući na Vaše pismo od 29.08.2013. g. ističemo našu bezrezervnu podršku udruzi 

„Latinsko idro“i uvjeravamo Vas da i Načelnik i Općinsko vijeće Općine Murter-Kornati uistinu 
doživljavaju regatu i manifestacije koje ih prate kao svoje i kao dio murterskog identiteta. 

Stoga, budite uvjereni da ćete s naše strane uvijek imati korektnog sugovornika i suradnika, s 
ciljem da se pomogne radu Udruge. 

Konkretni, odgovarjući na prijedloge i pitanja navedena u Vašem pismu, poručujemo Vam 
slijedeće: 

STARA RIVA 
Kao što je najavljeno na rapravi u Sali „Žut“ u nedjelju 22. rujna, formirati će se Savjet Načelnika 

za uređenje rasporeda vezova na potezu Stara riva-pumpa, prilikom čega će Savjet dobiti zadatak 
kontaktirati sve zainteresirane kako bi se, u razgovoru i dobroj vjeri, pokušao ostvariti Vaš prijedlog o 
smještaju tradicionalno opremljenih brodova u Staroj rivi. 

PROSTOR ZA RAD UDRUGE 
Mišljenja smo da bi prostor za rad udruge „Latinsko idro“, kao i svih drugih udruga vezanih za 

more i prekomorske prostore trebao planirati u sklopu buduće upravno-receptivne zgrade JU NP 
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„Kornati“. Ovo je pitanje tehnički i financijski složeno, ali smo na vrijeme da ga uz suradnju svih 
zainteresiranih, kvalitetno riješimo. 

SURADNJA I BRENDIRANJE DOGAĐAJA 
Prihvaćamo prijedlog da se inicijalni sastanak na temu suradnje i brendiranja događaja održi u 

tjednu nakon regate. O točnom datumu i sastav prisutnih ostaje da se dogovorimo do kraja ovog 
tjedna. 

ŠTO S KORNATIMA? 
Pitanja i dileme koje se otvaraju pod ovim pitanjem su toliko kompleksna da ih je nemoguće 

analizirati i pronaći najbolja rješenja u par rasprava i sa nekoliko kontakata, pogotovo ako na višim 
razinama nemamo odgovorne i zainteresirane sugovornike. 

Stoga, kako i sami navodite „treba upregnuti sve snage, administraciju i dragovoljce s državne i 
lokalne razine radi ostvarivanja ovog cilja“. Budite uvjereni da smo oko ovoga suglasni i da je svaki 
daljnji razgovor poželjan i potreban. 

Srdačan pozdrav i u očekivanju skorog kontakta,  
S poštovanjem, 

Boris Bašić: ako se slažete neka ide odgovor i neka bude inicijacija konkretnih daljnih 
razgovora.  
Ivan Božikov: ja potpisujem 
Mateja Bašić: jeli se ostali članovi vijeća slažu. 
Boris Bašić: neka potpiše načelnik i predsjednica vijeća. 
Viktor Banov:  imam prijedlog, neka se ova zadnja točka prebaci pod 8. a o pismu Borisa 
Kurkut ili da sjednicu prekinemo pa ostavimo za idući tjedan jer zahtjeva raspravu pa nema 
smisla večeras o tome raspravljati. Pa bi predložio da usvojimo odluku za nagrade i priznanja 
Ivan Božikov: ajmo ostaviti za drugu sjednicu. 
Viktor Banov:  ja predlažem da se pismo Borisa Kurkut skine sa dnevnog reda i da se o njoj 
raspravlja na idučoj sjednici.  
Mateja Bašić: točku pod br. 8. na zahtjev predlagača skida se sa dnevnog reda. Točka 9. 
dolazi pod točku 8.   
 
 

8.Odluka za nagrade i priznanja 
 
Viktor Banov: imam jednu primjedbu, ja sam potpisao zapisnik, ali ga nisam provjerio,moja 
greška, da je odbor jednoglasno prihvatio ove prijedloge. Istina je da sam je bio suzdržan u 
svezi jednog imena i želio bi da to uđe u zapisnik.   
 

o Odluka za nagrade i priznanja prihvaćena je sa 9 glasova ZA i jedan SUZDRŽAN. 
 
 
Sjednica je završena u 22.30 sati 

 
 
Zapisničar:         Predsjednica: 
Vesna Juran         Mateja Bašić 
 
 


